

【僑委會 104 年度學行優良僑生獎學金】(10/2 截止)

**2015 Overseas Community Affairs Council Scholarship for Overseas Chinese Students Outstanding both in Academic and Conduct Performance (Due on October 2)**

●申請資格(Eligibility)：

1. 2 年級以上 (碩、博士生除外) 僑生，103 學年度上下學期學業總平均成績在 80 分以上，操行成績兩學期均列 80 分以上。

**Overseas Chinese students above the second grade (exclusive of MA and PhD students) with the average of the academic performance in 2014 academic year above 80 points and conduct grades above 80 points in both semesters.**

2. 留級、重讀或延畢生均不得申請。

**Those who repeat, restudy the same grade or delay graduation are not allowed to make application.**

3. 本學年度未獲僑委會其他獎學金者，始得申請。

**Those not having other scholarships from Overseas Community Affairs Council this academic year are allowed to make application.**

●應備文件：10/2 前將「[申請表](#)、居留證或身分證影本、103 學年度上下學期成績單正本 (附排名)」送交生僑組。

Required Documents: Please submit the Application Form, copy of the ARC or ID, original of the transcript (with ranking) of 2014 academic year to Living Guidance & Overseas Students Section by October 2.

※申請表可至生僑組領取。

Please ask for the Application Form at Living Guidance & Overseas Students Section.